
 
MEMORIE VAN ANTWOORD 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Memorie van Antwoord m.b.t. gestelde vóórvragen ex. artikel 10 van de 
“Verordening op de raadscommissies en beeldvormende ……. bijeenkomsten 
Beekdaelen 2023” van de raadsfractie Kollée Rijkx ten aanzien van het agendapunt 
B1 “geactualiseerd onderwijsachterstandenbeleid (OAB) 2024-2027 ter 
behandeling in de raadscommissie sociale leefomgeving van 15 oktober 2024.  

Vraag 1: 
Waarom zijn er diverse Parkstad gemeentes nog niet toe aan een actualisatie? 

Antwoord: 
Veel gemeentes in Parkstad hebben het huidige OAB 2019-2023 pas later laten 
vaststellen, waardoor het beleid voor hen nog actueel is. Andere gemeentes 
geven aan dat de wens er wel is om het beleid te actualiseren maar door diverse 
reden dit niet lukt, denk aan te hoge werkdruk, te weinig ambtelijk personeel, 
geen noodzaak vanuit het werkveld om het aan te passen.  
Voor de gemeente Beekdaelen is het voorliggend beleid ingehaald door o.a. het 
project Beekdaelen Hard voor Taal en de afspraken die daar met elkaar zijn 
gemaakt. De uitvoering (onderwijs en voorscholen) vroeg om actualisatie. Door 
de constructieve samenwerking met het werkveld zou het een verloren kans zijn 
om hierin als gemeente niet door te pakken.  

Vraag 2: 
Hoe kunnen wij borgen dat de kinderen die de hulp nodig hebben deze ook 
krijgen? 

Antwoord: 
Zie hiervoor de resultaatafspraken en doelstellingen in het OAB hoofdstuk 1,3,4. 
Het consultatiebureau (JGZ) heeft een signalerende functie als het gaat om 
(onderwijs)achterstanden en schakelt met kinderopvang . De kinderopvang 
observeert, signaleert en rapporteert. Indien er een grote 
ondersteuningsbehoefte noodzakelijk is worden er voorschoolse knooppunten 
georganiseerd zodat de peuter ontvangt wat nodig is. De knooppunten zijn er 
ook voor de basisschool. De observaties die in de voorscholen zijn opgedaan 
worden met goedkeuring van ouders overgedragen aan basisschool.  

Vraag 3:  
Worden wij op de hoogte gebracht van de bevindingen van de Onderwijs 
Inspectie? 



Antwoord: 
De gemeenteraad wordt in principe niet automatisch op de hoogte gebracht van 
de uitkomsten van onderwijsinspecties bij individuele scholen. De Inspectie van 
het Onderwijs rapporteert de bevindingen aan de school en het schoolbestuur, en 
deze rapporten zijn openbaar. Gemeenteraden kunnen echter wel toegang 
hebben tot deze openbare rapporten en informatie over scholen in hun gemeente 
volgen via de website van de onderwijsinspectie. De Inspectie van het Onderwijs 
hanteert verschillende beoordelingsscores om de kwaliteit van te evalueren. Deze 
scores geven aan in hoeverre een school voldoet aan de gestelde kwaliteitseisen. 
De scores zijn: Goed, voldoende, onvoldoende, zeer zwak.  
Zodra de beoordelingsscores zeer zwak zijn wordt de Raad geïnformeerd door de 
betreffende ambtenaar zoals recent is gebeurd bij basisschool De Sprong (April 
2024).  


